

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT & PROJECTS Date: 27-10-2024 02:52:33 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: 27-10-2024 02:52:33 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
INJAZ FOR DEVELOPMENT & PROJECTS announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 24-10-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 24-10-2024
Other	أخرى
Subject: Sale of Steel Structure Factory by Subsidiary Company We hereby notify you that our subsidiary, M/s Abraj Al-Arab Contracting Company, has completed the sale of its steel structure factory, including all associated equipment, tools, inventory, land, and real estate, to M/s Al Qaws Contracting Company for a total consideration of JOD 12,000,000 On Thursday, 2024/24/10 The title deed and full ownership rights to the land have been duly transferred to M/s Al Qaws Contracting Company following the successful completion of all required procedures and formal approvals.	نود إعلامكم بأن الشركة التابعة (شركة أبراج العرب للمقاولات) قامت ببيع مصنع المنشآت المعدنية المملوك من قبلها الذي يتكون من الآلات والمعدات والبضاعة بالإضافة الى الارض وماعليها الى شركة القوس للمقاولات بقيمة 12000000 دينار (اثني عشر مليون) دينار يوم الخميس الموافق 2024/10/24 وتم الانتهاء من اجراءات التنازل لدى كافة الدوائر الرسمية
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour